
 
 
STATUS PT - STENBJERGGAARD 
 

PERSONALE 
Som meddelt har Marie (og Jonas) sagt op. Marie har desværre også været nødt til at deltids-sygemelde sig, hvilket 
betyder en del ændringer i vagtskemaet. Jeg og Emilia vil resten af måneden tage nogle af morgenerne og jeg selv 
tager nogle indluk. Jeg vil bede Jer være omhyggelige med at skrive på tavlerne, hvis personalet skal vide noget. Vi har 
en personalegruppe, hvor vi informerer hinanden. Venligst ikke brug FB til disse beskeder, som aftalt på forrige 
staldmøde.  
Hvordan arbejdsfordelingen og personalesituationen ser ud fra og med 1. september har jeg endnu ikke fået planlagt. 
Besked herom følger. 
 
STALDMØDE 
Vi plejer at have et staldmøde her i august måned forud for arbejdsweekenden. Sygdom blandt personalet har dog 
gjort, at jeg ikke lige har fået planlagt et sådan. Jeg vil dog forsøge, om jeg ikke kan nå at få planlagt, et og hvis ikke, 
bliver der afholdt et i september. Jeg håber på forståelse for, at mødeindkaldelsen vil blive udsendt med kortere varsel 
end normalt. I må meget gerne sende sms til mig, hvis I har ønsker til punkter der skal tages op. 
Gruppebegivenhed ”Staldmøde” vil blive slået op på FB, og tilmelding sker via denne. 
 
MALE-WEEKEND 
Som meddelt har jeg afsat weekenden den 27.-28. august til at få malet ridebane og evt. sygefolde. Det er dog under 
forudsætning af, at der er hjælp at hente fra Jer pensionærer/parter. Jeg ved, at flere af Jer har ønsket at dette blev 
gjort og tilbudt at hjælpe. Det håber jeg stadig gør sig gældende. Hvis der ikke kommer nogle tilmeldinger, ser jeg mig 
nødsaget til at udsætte det til et andet tidspunkt. 
Gruppebegivenhed ”Male-weekend” vil blive slået op på FB, og tilmelding sker via denne.  
 
ARBEJDSWEEKEND 
Arbejdsweekenden er planlagt til den 10.-11. september. Som tidligere vil der blive hængt en liste op i rytterstuen med 
opgaver, hvorpå man tilmelder sig dag og opgave. Vi afslutter som altid med uformel fællesspisning lørdag aften. 
Menuen står atter på flæskestegssandwich. Drikkevarer til aftenarrangementer skal I selv medbringe. Stenbjerggaard 
serverer frokost, drikkelse, the/kaffe og lidt guf i løbet af dagen. 
Har I ønsker til opgavelisten, så skriv dem under tilmeldingen. 
Gruppebegivenhed ”Arbejdsweekend” vil blive slået op på FB. Tilmeldig kan ske her, men også meget gerne via listen, 
der bliver lagt i rytterstuen. Jeg giver besked på FB, når nærmere info er klar. 
 
GRÆS 
Jeg kan ikke helt afgøre, hvor længe græsset holder i år. Varmen kom tidligt, og siden har vi fået rigtig meget vand. 
Det betyder, at græsset ikke er vokset helt så meget, som jeg synes det plejer at gøre.  
Hvis græsset ”slipper op”, ser jeg to muligheder: 

1) Hestene kommer før på jord f.eks. 1. september. Denne løsning vil jeg helst undgå, da det er så kort tid de i 
forvejen har, på de store dejlige græsfolde. 

2) Vi kan starte wrap-ordningen op allerede 1. september i stedet (frokost venter vi med til 1. oktober). Vi har 
stadig nogle baller fra sidste år, som skal bruges først under alle omstændigheder. 

Jeg er mest stemt for det sidste. At sætte halm ud på græsfoldene er ikke en mulighed. Det ødelægger foldene. 
Giv meget gerne en melding via sms, hvilket forslag du foretrækker.  
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FACEBOOK 
Facebook har åbenbart svært ved at få rettet fejlen vedr. manglende administrator i vores facebook-gruppe. Det 
betyder, at jeg ikke kan tilføje nye pensionærer og parter. Det er virkelig frustrerende og ærgerligt. Det gør det svært 
at sørge for, at alle får de samme informationer. Det betyder også, at de nye desværre ikke ser opslag fra Jer. Forsøg 
derfor gerne at huske at informere nyankomne om de opslag I laver på FB, hvis det er relevant. Det samme gør jeg. 
Ligesom jeg bliver ved med at skrive til FB og rykke dem. 
Jeg håber meget, at der kan komme styr på den inden 1. oktober ellers ser jeg mig nok nødsaget til at lukke gruppen 
og oprette en ny. 
 
WWW.STENBJERGGARD.DK  
Jeg er også i færd med at få oprettet en ny hjemmeside. Det er en af mine meget dårlige samvittigheder. Den er stadig 
under udarbejdelse, men jeg håber, at vi snart får den i luften. Den kommer til at have samme opbygning som den 
nuværende, men med et nyere look. Jeg vil ikke lukke den nuværende ned, førend den nye kører. Det er sæson for at 
få stalden fyldt op, hvilket jeg meget håber på vi får i år. 
 
PROJEKTER 
Projekt sygefolde er endelig færdigt. Bona og Laban har testet fold og strøm - og det virker… Nogle af foldene har nogle 
fliser, der vipper lidt. De er planlagt til at blive rettet i arbejdsweekenden. Den sidste finish (maling samt nr. på hver 
enkelt fold) vil blive foretaget senere. Lige nu prioriterer jeg, at de fungerer optimalt og at jeg kan komme videre i 
projekterne. De kan evt. blive malet i arbejdsweekenden alt efter mængden af opgaver. 
Næste projekt er at få beskåret træerne langs alleen.  
 
 
Jeg håber, at ovenstående besvarer nogle af de spørgsmål I må have samt giver Jer en idé om, hvad der sker på 
gården. Har I yderligere spørgsmål er I selvfølgelig altid velkomne til at stille mig dem, når vi mødes i stalden. 
 
Rigtig god sensommer til Jer alle. Jeg ser frem til en hyggelig arbejdsweekend - og forhåbentligt også en hyggelig 
maledag. 
 
Med venlig hilsen 
Camilla 
 
 
 
 


